

《单词百科:EVN是什么意思?EVN怎么发音?EVN的解释和用法》

英语单词EVN是什么意思?EVN怎么读?EVN怎么发音?简答网为您整理了EVN的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



EVN的意思

1、abbr.even 甚至;

EVN的双语例句

1、Enterprise Vocabulary Net (EVN) by TopQuadrant: Explore a web-based solution for simplified development and management of interconnected controlled vocabularies, taxonomies, thesauri, and ontologies.

Enterprise Vocabulary Net (EVN) TopQuadrant：查看基于web的解决方案，该解决方案用于简化对互相关联的受控词汇表、分类法、同义词表库、以及本体的开发与管理。

2、Vietnam Electricity of Vietnam (EVN) is state holding company managing

generation and transmission Five subsidiary distribution companies;

越南电力越南（广宁），是国有控股公司管理的发电和输电五个子公司发行公司；

3、Sequence analysis of HIV-1 env C2-V3 region from HIV-1 isolates in Shangdong Province

山东省HIV-1分离株env基因C2-V3区序列测定

4、Radio images of 13 γ -ray AGNs observed by European VLBI Network (EVN) are given.

并给出了利用欧洲VLBI网观测的13颗源的射电图像。

5、Determination and Analysis of Partial env Gene Nucleotide Sequences in Proviral Envelope Region of Two Strains of HTLV-I in Fujian Province

福建省两株HTLV-I前病毒外膜区部分env核苷酸序列测定及分析

6、TopQuadrant's Enterprise Vocabulary Net (EVN) is a commercial web-based collaborative system built around the SKOS data model for the management of controlled vocabularies across an enterprise.

TopQuadrant's Enterprise Vocabulary Net (EVN) 是一个商用的基于web的协作系统，它针对SKOS数据模型进行构建，用于在整个企业范围内管理受控词汇表。

7、I am going force myself to go to the gym tonight evn hough I just want to go home, be lazy, watch TV, and then go to bed.

虽然今晚我很想回家偷懒看电视再直接上床睡觉，可是我得强迫自己上健身房。

8、The common financing ways could only bring 15% capital needed for VN hydropower development, includes capital from the government's capital program, those of EVN could be invested as corpus and capital from enterprises.

普通的投融资模式仅能为越南水电能源开发提供15%左右的资金，其中包括政府财政计划投资、越南国家电力公司自有的可作为资本金的资金、以及越南企业投资等。

以上是简答网为您整理的EVN怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于EVN的用法、EVN

的释义、EVN的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/EVN>